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Szanowny Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacia

Sza nowny Panie Prezydencie,

zwracam siq do Pana z uprzejmq pro5bq o pozytywne rozpatrzenie pisma skierowanego do mnie w
dniu 19 listopada 2024 roku przez Mieszkanc6w ulicy Noakowskiego i przylegtych ulic.

Problem poruszany w kierowanym do mnie piSmie jako Radnej naszego Miasta dotyczy przebudowy
ulicy Noakowskiego, kt6ry byf zawarty w moim programie wyborczym. W ostatnim czasie jedna
z mieszkanek ulicy Ziqbiej uszkodzila powainie samoch6d w wyniku przejazdu w/w ulicq do wlasnej
posesji.

Po dokonaniu oglqdzin na miejscu zdarzenia irozmowie z mieszkaicami proszq pana prezydenta
o przebudowq lub naprawQ w/w ulicy, gdy2 nawierzchnia stanowi ogromny problem w zakresie
poruszania siq r6inym 5rodkami komunikacji, w szczegolnoici dla osob niepelnosprawnych.

Zalqcza m wniosek m ieszkadc6w.

Z wyrazami szacunku
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